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Den tid, den sorg, siger vi. Men den tid kommer altid. For sorg er 
et grundvilkår for os alle. Engang vil vi miste dem, vi elsker, og 
de vil miste os. Sorg føler vi dog ikke kun, når et menneske dør. 
Vi mærker også fortvivlelsen, når vi lider andre af  livets mange 
tab, fra skilsmisser til alvorlig sygdom. Ifølge Mai-Britt Guldin, 
sorgforsker ved Aarhus Universitet, skal vi dog ikke tage sorgerne 
på forskud. Hvis vi til gengæld tør give sorgen en plads i livet, 
når den dukker op, kan dens smerte ikke bare forvandle sig til 
erindringens glæde, men også lære os at leve.

MAI-BRITT GULDIN

Sorg


